
Z á p i s  č.  4/2003 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne18. 8. 2003 v zasedací místnosti OÚ 

(l. patro) 
________________________________________________________________________ 

 
     Přítomni:   Dle prezenční listiny 
     Ověřovatelé zápisu:  p. Kužela Zdeněk, p.Petřík Jaroslav 
     Zapisovatel:  p. Kobylíková 
     Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík. 
 
     Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program jednání (bod 1-3 viz pozvánka). 
     ZO jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
     K bodu 1 
     Starosta obce seznámil přítomné s výstavbou dětského hřiště veřejně přístupného  
     za budovou obecního úřadu. Mluvil o přidělené dotaci na dětské hřiště, o kterou požádalo 
     ještě minulé zastupitelstvo. Řekl, že souhlasí s výstavbou dětského hřiště i proto, že by se 
     zlepšilo prostředí vedle OÚ  z hlediska estetického. Upozornil na to, že pokud zmíněnou  
     dotaci nevyčerpáme, nemusíme v dalších letech žádnou dotaci dostat. 
     Starosta seznámil ZO s problémem, který v této věci nastal. Majitelé sousedních domů  
     (p. Lubomír Pospíšilík a manželé Jaroslav a Zdenka Červenkovi), kteří byli přitomni na  
     zasedání, s touto stavbou nesouhlasí. 
     Proto je starosta vyzval, aby se k tomu vyjádřili. 
     Paní Červenková řekla, že je to velice nešťastné řešení. Zároveň si také stěžovala, že jich 
     nikdo z minulého zastupitelstva o této věci neinformoval. K tomu se vyjádřil bývalý 
     starosta p. F. Ulrich. Řekl, že s paní Červenkovou mluvil ústně.  
     Pan Pospíšilík se vyjádřil, že z hlediska estetického pohledu by to bylo dobré, ale jako 
     občan s tím nesouhlasí. Probíhala diskuse, do které se zapojili i někteří občané 
     (p. Nevřalová, p. M. Štefka, p. A. Štefka, p. Košárková). Všichni zde zmíněnou stavbu 
      podpořili. 
     Po této diskusi starosta vyzval zastupitelstvo a požádal je, aby hlasovali. 
     ZO jednohlasně schválilo výstavbu dětského hřiště s tím, že 7 členů ZO bylo pro a 1 člen  
     ZO se zdržel hlasování. 
 
     K bodu 2 
     Starosta informoval ZO o možnosti bezplatného převodu pozemků pod místními 
     komunikacemi ze státu na obec. K této věci se vyjádřil p. Ulrich. Řekl, že není dobré 
     některé pozemky na obec převádět a to z hlediska jejich špatného stavu (např. pozemek 
     za Sojkovým – ujíždí panelová cesta). Doporučil projít všechny pozemky a posoudit  
     jednotlivě. 
     Starosta navrhl odložit tento bod na příští zasedání. ZO bude mít možnost se podívat přímo 
     na místo, příp. bude podrobně seznámeno na OÚ z podkladů, které zajistí starosta obce. 
 
     K bodu 3 
     ZO jednohlasně schválilo žádost o výpůjčku pozemku (par. č. 544/1) pana Leoše  
     Červenky s platností do 31. 12. 2004. 
 
     Na závěr přečetl starosta omluvný dopis od Technických služeb Zlín, který se týkal  
     plastových obalů. TS Zlín upřesnily, co patří mezi plastové obaly. Na základě tohoto  
     dopisu budou informováni také občané. 


